

National Sun Yat-sen University Department of  
Mechanical and Electro-Mechanical Engineering

國立中山大學機械與機電工程學系

Ph.D. Student English Proficiency Certification

博士研究生英文測驗通過證明

Student name:

Student ID:

研究生姓名：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

After reviewing whether the aforementioned student meets their graduation requirement with respect to their English proficiency test score, I have come to the following conclusion:

茲審查上列博士班研究生所取得之英文測驗成績，合於本系畢業時須達到之英文程度，經本人審查如下，特此證明

- |   |  |
|---|--|
| 1. Obtain a TOEIC score of 590 or above   | Criterion met <input type="checkbox"/> |
| 1、多益英語測驗 (TOEIC) 590 (含) 以上   | 符合本項規定 <input type="checkbox"/>        |
| 2. Pass the intermediate level GEPT   | Criterion met <input type="checkbox"/> |
| 2、通過全民英語能力分級檢定考試 (GEPT) 中級複試  | 符合本項規定 <input type="checkbox"/>        |
| 3. Obtain a TOEFL CBT score of 173 or above   | Criterion met <input type="checkbox"/> |
| 3、托福電腦化測驗 (TOEFL CBT) 173 (含) 以上  | 符合本項規定 <input type="checkbox"/>        |
| 4. Obtain a TOEFL IBT score of 61 or above  | Criterion met <input type="checkbox"/> |
| 4、托福網路化測驗 (TOEFL IBT) 61 (含) 以上   | 符合本項規定 <input type="checkbox"/>        |
| 5. Obtain an IELTS score of 4.5 or above  | Criterion met <input type="checkbox"/> |
| 5、雅思 (IELTS) 4.5 級 (含) 以上   | 符合本項規定 <input type="checkbox"/>        |
| 6. Obtain an FLPT score of 195 or above   | Criterion met <input type="checkbox"/> |
| 6、外語能力測驗 (FLPT) 總分 195 (含) 以上   | 符合本項規定 <input type="checkbox"/>        |
| 7. Complete at least 3 credits of intermediate English courses offered by the Department of Foreign Language and Literature and obtain a final grade of 70 or above | Criterion met <input type="checkbox"/> |
| 7、本校外文系之英文中級課程 3 學分(含) 70(含)以上  | 符合本項規定 <input type="checkbox"/>        |
| 8. Complete at least 3 credits of the English Technical Writing course offered by any   |  |

department of the College of Engineering and obtain a final grade of 70 or above

Criterion met

8、 本院各系所之科技英文寫作課程 3 學分(含) 70(含)以上

符合本項規定

Reviewer: 1. (chairperson)

審查委員：1、(召集人) \_\_\_\_\_ 5、 \_\_\_\_\_  
2、 \_\_\_\_\_ 6、 \_\_\_\_\_  
3、 \_\_\_\_\_ 7、 \_\_\_\_\_  
4、 \_\_\_\_\_ 8、 \_\_\_\_\_

Dissertation supervisor:

Date:

指導教授： \_\_\_\_\_ 日期： \_\_\_\_\_

Chair:

Date:

系主任核定： \_\_\_\_\_ 日期： \_\_\_\_\_

Note:

To graduate, a Ph.D. student must meet the minimum requirements for English proficiency, namely obtaining a TOEFL CBT score of 173 or above or passing the intermediate level of the GEPT or other equivalent tests (please refer to the conversion table published by the Executive Yuan regarding English proficiency scoring standards for civil servant promotion or the TOEFL score conversion table) and obtaining relevant certification. Alternatively, the student may complete at least 3 credits of intermediate English courses offered by the Department of Foreign Language and Literature or 3 credits of the English Technical Writing course offered by any department of the College of Engineering; a final grade of 70 or above must be achieved for such courses.

附註：

畢業時英文程度須達最低標準：通過托福電腦化測驗 (TOEFL CBT) 173 分、或全民英語能力分級檢定考試 (GEPT) 中級複試，或等同級數之英語測驗 (參照行政院公告公務人員英語檢測陞任評分計分標準對照表或托福成績對照表) 通過之正式成績證明。或修習本校外文系開設之英文中級課程至少 3 學分(含)，或本院各系所開設之科技英文寫作課程乙門 3 學分，上述所修課程之成績須達 70 分以上。